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Egészségügyi Gazdasági Vezetők Egyesülete, 1204 Budapest, Köves u. 1. 

 
Elnökségi Jegyzőkönyv 

 
Készült: 2024. július 3-án, 18.00 órakor Budapesten videókonferencia formájában megtartott elnökségi 
ülésről. Az ülést Zoom alkalmazással tartottuk meg. 
 
Jelen vannak: A mellékelt jelenléti íven megjelölt személyek, 11 fő. Szavazati joggal 6 fő.   1. sz. melléklet 
 

Az Elnökség 6 fő igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással levezető elnöknek Béres Margitot, jegyzőkönyvvezetőnek 

Nagy Lindát egyhangúlag elfogadja.  

27/2024 (VII. 3.) számú Elnökségi Határozat  

 
Béres Margit: Megállapítja, hogy az ülés határozatképes. Ismerteti a meghívóban lévő napirendi pontokat. 2. sz. 
melléklet. A jelenlévők elektronikusan előre megkapták az egyes napirendi pontokhoz tartozó anyagokat is. 
Köszönti a résztvevőket.  
 
Az elnökség 6 fő igen szavazattal a napirendi pontokat egyhangúlag elfogadja.  
28/2024 (VII. 3.) számú Elnökségi Határozat  

 
1.Tavaszi konferencia értékelése 
Béres Margit: Kevés létszámmal, de megtartottuk élő közvetítéssel. Ez a jövőben is fontos lesz.  
Imre Tímea: Eddig ő is úgy gondolta, hogy maradjuk ennél az online közvetítéses közgyűlésnél, de mivel idén 14, 
tavaly 18 fő volt jelen, így elgondolkodhatunk váltáson. 
Kertész Márti: Szerződést és összeget tudni szeretné. Megküldve emailben részére. 
 
Az elnökség 6 fő igen szavazattal a 2024. májusi Közgyűlés elszámolását egyhangúlag elfogadja.  
29/2024 (VII. 3.) számú Elnökségi Határozat  

 
2. Októberi konferencia szervezéséről beszámoló, egyeztetések 
Béres Margit: Imre Tímeával megbeszélésen voltak Révész úrnál, erről tájékoztatja a jelenlévőket. A másodim napi 
teljes OKFŐ előadásoktól teljesen elzárkózott, ezért a csütörtöki napot úgy kell megszervezni, hogy nekünk kell 
összeállítani a programot, mert semmi pluszt nem ad az OKFŐ ehhez. 
Imre Tímea: Szintén tájékoztat: Nem kívánnak rajta részt venni. A szakmapolitikai fórumon részt fog venni, de 
tevékenyen nem vesznek részt, mint előadók. Az EGVE szervezetnek sem látja értelmét. A találkozókra két okot 
lát: döntéselőkészítés, döntés.  
Béres Margit: Az első napon a 35 éves évfordulóhoz kapcsolódóan összegyűjtjük a relikviákat. Dr. Ari Lajos írt egy 
szép beköszöntőt már. Dr. Baráth Lajos, Papp Péter is írtak anyagokat. Képeket is beszerzünk. Demes Istvánné 
Ildikó is írt anyagot. Utána a Ferencz Orsolya előadás, majd 16.00 órakor tisztújító Közgyűlés. Elektronikus 
szavazás lehetőségét K&M szervezi. Ez volt a szerdai nap. Csütörtöki napon lenne az első a költségvetési tanács 
elnökének előadása. Utána a gazdasági rész következik, ennek összeállítása ránk hárul. Délutáni szekcióban 
marad az informatika és humánpolitika megosztva. Késő estébe nem nyúlhat a program. Pénteken a 
szakmapolitikai megbeszélés, egy előadás előtte és bezárjuk a konferenciát.  
Imre Tímea: A nyers programot és ütemtervet, valamint a költségvetést is várja a szervező cégtől. 
 
Az elnökség 6 fő igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, hogy Kummerné Csürke Ildikó elkészíti a MEN költségvetést a K&M 
segítségével 07.18-ára. 
30/2024 (VII. 3.) számú Elnökségi Határozat  

 
3. A tisztségviselő választás előkészítése, különféle bizottságok tagjaira javaslattétel 
Béres Margit: A Jelölő Bizottságra javaslatot kell tennünk, és felérni 3 főt erre a funkcióra.  
Kertész Márta: Elvileg a Választmány feladata ez.  
 
Az elnökség 6 fő igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, hogy Dr. Budánovics Noémi Választmányi elnök javasoljon 3 főt, akik a 
Jelölő Bizottsági funkciót ellátják. 
31/2024 (VII. 3.) számú Elnökségi Határozat  



 

2 
 

Dr. Ari Lajos: Tájékoztat a MEN programtervről. 

 
4. Egészségügyi intézmények adóssághelyzetének elemzése, egyeztetése 
Béres Margit: Most kapta meg mindenki a konszolidációt. Érdemes-e az adósság témát most feszegetni? Aktuális 
még a téma? A fenntartó most már folyamatosan konszolidálja az a adósságállományt.  
Imre Tímea: Korábban teljesebb, nagyobb mértékű konszolidációk voltak. Most csak olyan 50%-os. 
Béres Margit: Még szeptemberben és decemberben is várható egy konszolidáció. 
Dr. Budánovics Noémi: Az infláció mértéke nagyon magas, emelkedik, a szállítók pedig sokkal türelmetlenebbek. 
Ezért ez egy állandó téma.  
Béres Margit: Kérdezi, hogy a szállítókkal üljön- le az EGVE ezt megbeszélni? 
 
5. Egyéb aktuális kérdések megvitatása 
Imre Tímea: A BM munkacsoport pont a szállítók kezdeményezésére alakult. Ő is benne van és jegyzőkönyveket 
folyamatosan küldi az EGVE vezetőségnek. Tájékoztat a tárgyalásokról.  
Kertész Márta: Nem látja értelmét egy EGVE levélnek. 
 
 
Béres Margit: Az ülést bezárja 19.00 órakor.  

 
k.m.f 

 
Levezető elnök:          Jegyzőkönyv vezető: 
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